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PvdA Zuid-Holland teleurgesteld: onderzoek 

asbeststorting Derde Merwedehaven 

onnodig uitgesteld  

De PvdA Zuid-Holland vindt het onbegrijpelijk dat het onderzoek naar de 

gezondheidsrisico’s van de stort van asbest in de Derde Merwedehaven in 

Dordrecht en Sliedrecht is uitgesteld. PvdA Statenlid Petra Smits: ‘De uitkomst 

van het feitenonderzoek maakt het mogelijk voor de GGD om 

gezondheidsrisico’s in kaart te brengen. Dit staat helemaal los van het 

strafrechtelijk onderzoek dat het openbaar ministerie nu uitvoert naar de Derde 

Merwedehaven. Uitstel veroorzaakt alleen maar onrust en dat moeten we juist 

bij zo’n dossier voorkomen’.  

Het onderzoek, dat in het najaar van 2011 door gedeputeerde Janssen is 

aangekondigd, werd afgelopen week in verband met het besluit van het Openbaar 

Ministerie strafrechtelijk onderzoek te starten, plotseling stopgezet. In het 

interpellatiedebat dat vandaag op intitiatief van de PvdA op het provinciehuis Zuid-

Holland werd gevoerd, verzocht de PvdA Gedeputeerde Staten het lopende 

onderzoek onverkort en zonder vertraging voort te zetten. Petra Smits: ‘Er zijn grote 

hoeveelheden onverpakt asbest gedumpt. De inwoners van Sliedrecht vechten al 

jaren voor openheid. Ze willen weten aan welke gevaren ze zijn blootgesteld. Wij 

vinden daarom dan ook dat ongeacht de uitkomst van het strafrechtelijk onderzoek, de 

provincie haar toezegging moet nakomen om alles boven tafel te krijgen. Helaas werd 

dit verzoek niet gesteund door de coalitiepartijen. 
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